
Referat fra bestyrelsesmøde i DKeF den 27. marts 
kl. 13.00 – 16.00 via teams. 

 

 

Deltagere:  

DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup (NLR), Marianne Jensen (MJE), Michael Zimmermann 

(MZI), Thomas Jensen (TJE), Svend Jørgensen (SJØ) og Marita Geinitz (MGE). 

 

DKeF: Katja Bødtger (KHB) 

 

Afbud: Helene H. Jensen (HHJ) 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1  

Godkendelse af referat fra 

den 20. februar 2022 

 

Referat godkendt. 

 

Pkt. 2 

Årsmødet 

-Gennemgang af dagens dagsor-

den + workshops  

-De enkelte udvalgsmedlemmers 

præsentationer 

-Gennemgang af årsmappe 

-Indkomne forslag (ingen) 

-Valg 2022 

-Praktiske ting på dagen 

 

Dagsordenen blev gennemgået.  

 

Indledningsvist spurgte MGE om vi øn-

sker, at vi skal mindes de afdøde? Det 

blev besluttet, at vi holder os til at min-

des æresmedlemmer samt valgte med-

lemmer i DKeF for nuværende. 

 

Under punktet forbundets planer starter 

KHB med at sige noget om strategi 

2022-25. Dernæst kommer hvert besty-

relsesmedlem på i denne rækkefølge: 

MJE, NLR, TJE, HHJ, MZI, SJØ. 

 

Gennemgang af deltagerlisten. Der var 

tvivl om et par enkelte klubber, der 

endnu ikke er tilmeldt. De skal kontak-

tes. 

 

Vi skal desuden huske, at Allan jessen 

afløser Margit, der ikke er på valg, men 

er nødt til at træde ud pga. helbredet. 

Derfor skal Allan kun vælges for 1 år. 

 

Gennemgang af bestyrelsens beretning. 

Der var ingen kommentarer til beretnin-

gen. 

 

Vedrørende stemmesedler, så spørger 

vi Finn, om han vil hjælpe med at få 

dem medbragt, ligesom sidste år.  

 

 

Valglisten blev gennemgået og alle der 

er på valg genopstiller. SJØ spurgte til 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle ansvarlige 

for et kort op-

læg. 

 

 

 

MGE kontak-

ter. 

 

 

 

Huske at ori-

enterer diri-

genten. 

 

 

 

 

 

 

 

KHB kontakter 

Finn H. 

 

 

 

 



bilagskonsulenter. Det blev besluttet på 

sidst møde, at vi ikke behøver bilags-

konsulenter nu, hvor det hele ligger on-

line og vi har tilknyttet revisorer.  

 

KHB færdiggør årsmappen i dag (søn-

dag den 27. marts) og sender den ef-

terfølgende til NLR, MZI og TJE der alle 

meldte sig til at få den til gennemsyn 

og gennemlæsning, så den kan sendes 

ud mandag den 28. marts 2022 som vi 

har lovet. 

 

Der er tilmeldt 73 personer. SJØ sørger 

for at indkøbe mad og drikkelse. HUSK 

paptallerkner.  

 

KHB står for afkrydsning af deltagere 

når de ankommer, skriver referat på 

dagen samt indkøber vingaver. 

 

Vi bruger NLR computer til oplæg.  

 

KHB udarbejder et pp oplæg og sender 

til Niklas til gennemsyn. 

 

 

 

 

 

 

KHB sender til  

NLR, MZI og 

TJE. 

 

Hvis vi når mere, tager vi nyt fra de forskellige udvalgsmedlemmer. 

 

Pkt. 3 

Nyt fra formanden (MGE) 

MGE fortalte, at centeret i Middelfart 

lukker, hvis vi ikke gør noget hurtigt. 

KHB nævnte, at hun havde talt med 

halinspektøren fra Middelfart keglecen-

ter, der ikke er særlig optimistisk. Hal-

inspektøren opfordrer os til at finde en 

ny klub der vil have hjemmebane i cen-

teret, som en afgørende faktor for at de 

vil overveje at holde banerne i live og 

selv trods det, er de skeptiske. Fyns 

Kegle Union opfordrer os til at kontakte 

Peter fra Fionia for at høre om de vil 

være interesseret i Classic baner.  

TJE kontakter 

Peter fra Fio-

nia onsdag for 

en hurtig af-

klaring.  

Pkt. 4 

Nyt fra næstformand (MJE) 

- Møde om ungdom 

MJE orienterede om, at der er indkaldt 

til møde med ungdom den 30. april.  

 

Derudover er vi ved at supplere åbent 

hus arbejdsgruppen med et par perso-

ner mere. Birgitte Kreutzfeldt fra Kifa 

har sagt ja til at deltage i gruppen. 

 

Pokaler har stor betydning når man vin-

der et mesterskab, så MJE vil gerne 

vide, om vi er enige om at vi viderefø-

rer pokalerne?  

SJØ mente ikke at man kunne videre-

føre, når der står et unionsnavn på. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SJØ tager det 

med til Fyns 

kegle union. 



Svend tager det op med Fyns Kegle 

Union for at høre, om DKeF må over-

tage de pokaler. 

 

Der skal en forespørgsel ind til Helene 

om de har pokaler i København og om 

de har noget imod at vi viderefører det 

til de kommende turneringer.  

 

Bestyrelsen træffer en beslutning om 

pokaler ud fra en ny drøftelse samt på 

baggrund af ovenstående tilbagemel-

dinger.   

 

 

 

MJE kontakter 

HHJ 

 

 

 

KHB tager det 

med som 

punkt på næ-

ste bestyrel-

sesmøde. 

Pkt. 5 Nyt fra kassér (NLR) 

- Økonomi 

NLR gennemgik revisionsprotokol og 

årsregnskab. 

 

Gennemgang af budget.  

 

MJE spurgte om betaling til DM. NLR 

svarede at det skal komme individuelt.  

 

NLR gennemgik kort 1. kvartal budget-

opfølgning. MGE spurgte, om strategi-

støtten falder hvert kvartal, men det 

gør den ikke. Den falder generelt, da vi 

får nye ”sporpenge” nu, hvilket er min-

dre end tidligere. 

 

Dialog med DIF omkring lokaleleje. DIF 

har svaret, at vi godt kan opsige leje-

kontrakt på kontoret og stadig beholde 

kælderrummet, som vi skal rydde den 

28. maj på dagen, hvor vi har møde 

med udvalgene. Der er en masse prak-

tiske ting der skal på plads forud for op-

rydningen.  

-Vi skal kontakte Finn H for en plan 

-Vi skal undersøge om der er mulighed 

for makulering 

-vi skal mødes og lave en plan for afvik-

ling af dagen 

-udvalgene skal have en invitation 

NLR foreslår, at vi mødes til DM i 

Odense og holder et kort møde om 

planlægningen, hvilket alle accepterede. 

 

NLR deltager i DIF´s årsmøde den 7. 

maj 2022 i Idrættens Hus. Michael Z. 

bliver den anden repræsentant for 

DKeF. Katja deltager evt. som gæst. 

Hvis det er muligt, kan vi besigtige lo-

kalerne i idrættens hus den dag og lave 

en mere minutiøs plan for dagen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NLR laver 

fremover en 

budgetopfølg-

ning hvert 

kvartal til be-

styrelsen. 

 

MGE kontak-

ter Finn.  

 

KHB undersø-

ger makule-

ring 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bilag vedhæf-

tes referatet. 



NLR har tilrettet dokumenter om beta-

linger, satser, takster og godtgørelser. 

Taksterne blev besluttet og vedtaget. 

Punktet skal med på årsmødet under 

Niklas punkt. 

 

Pkt. 6 Nyt fra Bestyrelses-

medlem (HHJ) 

- Tekniske bestemmelser 

Punktet blev sprunget over, da Helene 

ikke var til stede. 

 

Pkt. 7 Nyt fra bestyrelses-

medlem (TJE) 

- Streaming og Facebook 

Fysioterapeut Signe blev godkendt til 

som fysioterapeut til oplæg på årsmø-

det.  

 

Instruktørmateriale er næsten klar og 

ambitionen er at få det ud til klubberne 

snarest.  

 

Facebook content planlagt frem til 28. 

maj. Der er en 342% stigning af besø-

gende på facebook siden 1. februar. 

 

MGE spørger om vi er stringente i for-

hold til annoncering af klubbernes ar-

rangementer jf. påskestævnet i Ny-

borg?  

 

Streaming. Set up er klar og testet. Al-

lan skal nu med ind over planlægningen 

inden arrangementet. Der kommer 4 til 

DM i Odense samt 4 til DM Old boys 

/girls i Fredericia. 

 

Hvordan skal streamingfolkene honore-

res? Der var opbakning til at vi sidestil-

ler streaming med andre udvalg (dom-

mere og instruktører) i forhold til at 

blive honoreret.  

 

TJE sender 

kontaktinfo til 

KHB 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

NLR tilføjer 

taksten i 

handleplanen. 

  

Svend tilføjer 

det i forhold 

til festen. 

Pkt. 8 Nyt fra bestyrelses-

medlem (MZI) 

- Konkurrencearbejdsgrup-

pen og turneringsudvalget 

Der er kommet svar retur fra 17 klub-

ber på konkurrencearbejdsgruppe 

spørgsmålene. Udvalget har behandlet 

det og   

 

MZI orienterede om ankesag fra kamp i 

1. division. Kort drøftelse af sagen. 

 

MZI kontakter turneringsudvalget og 

opfordre dem til at tage en snak om sa-

gen og den generelle håndtering af reg-

lementet og sikre en fremadrettet pro-

cedure, så vi ikke kommer til at stå i en 

lignende situation.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MZI kontakter 

turneringsud-

valget. 



Pkt. 9 Nyt fra bestyrelses-

medlem (SJØ) 

- Dommerkursus 

Der er 4 tilmeldte til dommerkurset og 

det afvikles i Odense sammen med DM. 

Banerne til DM i Odense skal godkendes 

af en banekonsulent. Da vores bane-

konsulent er syg, har vi brug for en an-

den, der kan overtage opgaven. Vi kon-

takter de andre banekonsulenter og 

spørger om de kan tage opgaven. Det 

skal gøres ca. 14 dage før. 

 

Dommerreglerne er rettet igennem. 

Svend sender det rundt til godkendelse 

i bestyrelsen. 

 

Jette fra eliteudvalget har spurgt om 

holdleder til kommende landskamp, 

skal være medlem af DKeF? Principielt 

er man nødt til at være medlem af 

DKeF, for at være holdleder, hvorfor 

man som minimum skal være passivt 

medlem i en klub. 

 

Heidi er foreslået, men er pt klubløs. 

Drøftelse af om man kan være holdle-

der når man er klubløs. Principielt er 

man nødt til at være medlem af DKeF, 

for at være holdleder, så hvis Heidi skal 

være holdleder, skal hun meldes ind i 

DKeF.  

 

Svend giver 

besked til He-

lene om at der 

skal tages fat 

i en af de an-

dre banekon-

sulenter. 

 

Svend sender 

ny udgave til 

bestyrelsen. 

 

 

Svend melder 

tilbage til 

Jette. 

Pkt. 10 Nyt fra Konsulenten 

 

KHB orienterede om spotkursus afholdt 

den 10. april om sponsor og markedsfø-

ring.  

Der deltog 10 personer, men vi havde 

håbet på flere.  

Det var et godt og udbytterigt kursus 

og vi kan muligvis bruge underviseren 

en anden gang, da han gjorde det godt 

og havde meget materiale der var di-

rekte anvendeligt. 

 

Pkt. 11 

Næste møde 

 

 

Næste møde er Årsmødet den 10. april 

 

Pkt. 12 

Eventuelt 

 

  

 

 


